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      Аннотация

    
        
          В данной работе изложена сущность подхода к созданию электрической части ТЭС. Была выбрана оптимальная структурная схема и оборудование. Были рассчитаны токи короткого замыкания. Были разработаны главная схема электрических соединений и схема собственных нужд. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.Выполнено проектирование электрической части тепловой электростанции (ТЭС).  2.Выбрана оптимальная структурная схема и основное электрооборудование.  3.Рассчитаны токи короткого замыкания.  4.Выбраны электрические аппараты и проводники.  5.Разработана главная схема электрических соединений.
        

        
          In the given work, essence of the approach to creation of electrical part of heat electropower station is stated. The optimal block diagram and equipment was selected. The main circuit of electrical connections and the circuit of own needs were developed. The tasks that were solved during the study: 1. The design of the electrical part of the thermal power plant (TPP) was completed. Tasks that were solved during the study: 1. The design of the electrical part of the thermal power plant (TPP) was completed. 2. The optimal block diagram and basic electrical equipment were selected. 3. Short-circuit currents calculated. 4. Selected electrical apparatus and conductors. 5. The main circuit of electrical connections has been developed.
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